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Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. október 28-i nyilvános ülésének jegyzőkönyve 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Halimba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. október 28-án 
16.30 órakor kezdődő nyilvános üléséről 

 
Ülés helye: Halimba Község Önkormányzata hivatali helyiségében  

(Halimba, Petőfi S. u. 16.) 
 
Jelen vannak:  Kovácsné Véber Eszter polgármester 
   Kovács Alexandra önkormányzati képviselő 
   Rostáné Dél Tímea önkormányzati képviselő 
   Molnár József önkormányzati képviselő 
   Vajai Sándor önkormányzati képviselő 
 
A képviselő-testület létszáma:            7 fő  

Jelenlévő képviselők létszáma:  5 fő 

Tanácskozási joggal meghívott vendégek: dr. Németh Mária Anita jegyző 

 
Az ülést vezeti:  Kovácsné Véber Eszter polgármester 

Jegyzőkönyvvezető:  Gombosné Rákli Beáta igazgatási ügyintéző 
 
 
Kovácsné Véber Eszter szeretettel köszönti a képviselő testületet, megállapítja, hogy az ülésen 5 
önkormányzati képviselő jelen van, a képviselő testület határozatképes. Tájékoztatja a képviselő 
testület tagjait, hogy 2020. október 27-én Lukács Zsanett bejelentette lemondását mind az 
alpolgármesteri, mint a képviselői tisztségéről. 
 
Kovácsné Véber Eszter polgármester: Napirend előtt az alábbiakat szeretném még mondani. Azért, 
hogy a munkánk hatékonyabbá váljon, azt szeretném javasolni, hogy mindenki próbálja meg 
türtőztetni magát és szigorúan a napirendekhez hozzászólni röviden és velősen. A másik dolog, ami 
még fontos, hogy néhány esetben az elmúlt időszakban tapasztaltuk a képviselői titoktartás tudásának 
hiányát. Szeretném kérni, hogy a képviselők mindenképpen vegyék figyelembe, hogy a képviselő 
testületi zárt ülésen elhangzottak nem képezik a közbeszéd tárgyát. Személyre szóló döntések, 
pályázatokon nyertes vagy elutasított pályázók nevei sem nyilvánosak. Csak egy ember tudhatja 
ezeket, mégpedig aki megkapta a határozatot. A napirendhez visszatérve szeretném a szociális célú 
tűzifa rendelet módosítását második napirendi pontként tárgyalni. Nem kell új rendeletet alkotni, mert a 
tavalyit nem helyeztük hatályon kívül. Az felül kell vizsgálnunk.  
 
Kovácsné Véber Eszter polgármester szavazásra teszi fel a nyilvános ülés módosított napirendjét. 
 
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal - egyhangúlag – az 
alábbi határozatot hozta: 

 
 

133/2020. (X.28.) KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT 
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
mai nyilvános ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el: 
 

1. Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 
szabályiról szóló önkormányzati rendelet módosítása  
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
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2. Szociális célú tűzifa juttatásról szóló, jelenleg hatályos 
15/2019. (IX.24.) önkormányzati rendelet módosításának 
megtárgyalása  
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
3. 2020. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása 
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
4. Csatlakozás a „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális 
fővárosa” program által gondozott regionális 
együttműködéshez, amely célja a programban biztosított 
pályázati lehetőségeken való részvétel, a programokhoz 
való csatlakozás feltételeinek biztosítása 
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
5. Vegyes ügyek 
 
 

NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
 

1. Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályiról szóló önkormányzati 
rendelet módosítása  
 
    Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
Kovácsné Véber Eszter polgármester: A kiküldött anyaghoz van esetleg kérdés, észrevétel? A 
munkaértekezleten megbeszéltek alapján az én javaslatom az, hogy az esetleges elírásokon felül a 
9.§ a) f) g) és h) pontját kivennék és maradna a b) c) d) e) pont, ami a) b) c) d) ponttá fog átminősülni. 
Ezt a változtatást javaslom. Esetleg van még valami? 
 
Molnár: Lenne egy, amit kértem, amire azt mondtad, hogy később. A szántók és a földterületek 
nagysága, azok nélkül ez semmit sem ér.  
 
jegyző: Itt el kellett döntenünk, hogy végezni akarunk-e testületi ülésre. Én begépeltem a táblázatokba 
azokat az adatokat, amikről tudomásom volt.  Átadtam a pénzügyes kolléganőnek, aki vezeti a vagyon 
katasztert, hogy kontrollálja le, illetve az újonnan kialakított telkeket vezesse fel. Megjegyezte, hogy ha 
ezt így szeretnénk, akkor nem fogunk végezni testületi ülésre. El kellett dönteni, hogy erre a testületi 
ülésre ez így elkészül, vagy várunk a következő testületi ülésig. A mellékleteket a következő testületi 
ülésen is tudja cserélni a képviselő testület, hogy akkor már a leellenőrzött és mindennel egyeztetett 
területnagyságok is szerepeljenek benne. Most, ha valaki telket szeretne venni, ahhoz ez is elegendő.  
 
Molnár: Jó, csak ez ne menjen feledésbe.  
 
jegyző: Köszönjük az észrevételt, azon leszünk, hogy minden meglegyen. Sajnos, amiből dolgoznunk 
kellett vagyonkataszter, az 1993-as állapotokat mutatott, ebből kezdünk dolgozni. 
 
polg: Ha más kérdés vagy észrevétel nincs, akkor aki elfogadja a vagyonrendeletnek ezt a formáját az 
kérem kézfeltartással jelezze. 
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal - egyhangúlag – az 
alábbi határozatot hozta: 

 
 

134/2020. (X.28.) KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT 
 

rendeletmód. 
 
 



4 

 

 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. október 28-i nyilvános ülésének jegyzőkönyve 

2. Szociális célú tűzifa juttatásról szóló, jelenleg hatályos 15/2019. (IX.24.) önkormányzati 
rendelet módosításának megtárgyalása  
 
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
polg: Van egy hatályos rendeletünk, ami alapján kiírhatjuk a szociális tűzifa pályázatot. De mielőtt 
kiírjuk, előtte egyeztessük le, hogy megfelel-e így a testületnek. 
 
Timi: Tavaly úgy csöppentünk ebbe bele, hogy már szavaznunk kellett. A rendeletet az előző testület 
alkotta meg. Akkor mondtam, hogy ha jövőre aktuális lesz, akkor az e) pontnál tegyünk be egy 
korlátot. Készítettem egy kalkulációt. Ha minimálbéren dolgozik két szülő és 3 gyermek van, kapják a 
családi adókedvezményt és a családi pótlékot, akkor az egy főre jutó nettó összeg az 85.000 Ft, 4 
gyermek esetén 74.000 Ft, 5 gyermeknél pedig 65.000 Ft. Szeretném javasolni, hogy ezt a 85.000 Ft-
os korlátot építsük be a rendeletbe, amennyiben lehetséges. 
 
jegyző: Lehet, persze. 
 
polg: Én azért ennél magasabb korlátra gondolok, belegondolva a településünkön élő 
nagycsaládosokba. Viszonylag ritka az, amikor minimálbérből 4-5 gyereket tart el valaki. Viszont, ha 
ennél egy kicsivel többet keresnek, akkor is támogassuk őket. Az előző évek tapasztalata alapján azt 
gondolom, hogy azért nem volt az jellemző, hogy a nagyon jó anyagi kondíciókkal rendelkező 
családok pályáztak tűzifára.  
 
Timi: Az előző év pályázói közül – név nélkül – 85.000 Ft fölött 3 család volt, a többi mind az alatt.  
 
Polg: 5-6 éve biztosan van már szociális tűzifa rendelet. Jellemzően nagy vitát szokott kiváltani a 
testületben. Ha nagyon alacsonyra tesszük a határt, akkor csak azok a családok fognak pályázni, akik 
egyébként nem nagyon törik össze magukat a munka világában. Megjelent az előző években az az 
igény is, hogy támogassuk azokat is, akik igyekeznek és ha egy kicsit több is a bevallott jövedelmük, 
akkor is támogassuk őket és ne csak az pályázhasson, akinek papíron nincsen jövedelme, különben 
meg van. Azt gondolom, hogy ez a 85.000 Ft túlságosan alacsony ahhoz, hogy ezt a célt elérjük. 
 
Timi: És milyen összegre gondoltál? 
 
polg: Én nem gondoltam összeghatárt beépíteni, ha mégis beépítünk, akkor az ennél lényegesen 
magasabb kell, hogy legyen.  
 
Molnár: Nyugdíjasoknál 75.000 Ft, az egyedül élőknél pedig 100.000 Ft legyen.  
 
Timi: 65.000 Ft és 100.000 Ft. 
 
Molnár: Az mondjuk nagyon kevés.  
 
Szandra: Egy főre jutó havi jövedelem nem haladja meg a 70.000 Ft-ot,  egyedül élő esetén a 100.000 
Ft-ot.  
 
polg: Ez is nagyon alacsony. Tavaly is volt olyan, aki néhány forinttal volt felette. De egyébként 
100.000 Ft-ból egyedülállóként megélni, lakást fenntartani, fűteni azért az nem olyan egyszerű. 
140.000 Ft-ból pedig ketten megélni szintén nem az. A nyugdíjas jövedelemhatárok is nagyon 
alacsonyan vannak, azt is feljebb kellene vinni. 
 
molnár: Arról van valami statisztika, hogy itt falun belül mennyi az átlagnyugdíj? 
 
jegyző: Nincs és nem is vezethetünk ilyet. A nyugdíjakat nem mit tartjuk nyilván.  
 
vajai: Nem csak a nyugdíjasokról van szó. Ez úgy indult, hogy hány rászoruló van a faluban, meg volt 
adva, hogy hány főre lehet igényelni, ők kaphattak 1-3 m3-ig tűzifát. Ezt elbírálták és visszaküldték, 
hogy például nem 25 fő kap, hanem csak 20 fő. Akkor a 20 főt ki kellett választani a 25 főből, meg 
kellett nézni, hogy ki mennyit kap. De mondtuk azt is korábban, hogy akik pályáztak, kapjanak ők is, 
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akkor általában elosztottuk úgy, hogy mindenkinek jusson valamennyi. De jellemzően azért nem 
kapott mindenki, aki pályázott.  
 
polg: Persze, csak azok kapnak, akik megfelelnek a feltételeknek. Pont ezért fontos ez, hogy mit 
teszünk bele a rendeletbe. Utána már nem mondhatjuk azt, hogy mégis adunk valakinek, holott felette 
van a korlátnak.  
 
vajai: Ezeket a megkötéseket, ha annyira leszabályozzuk, akkor esetleg tényleg kimaradhat valaki, aki 
önhibáján kívül pár száz forinttal felette van.  
 
polg: A másik pedig az, hogy tényleg vannak olyan családok, akik igyekeznek, több gyereket nevelnek 
és tudjuk, hogy ebben az évben valami sújtotta őket, például betegség, munkanélküliség. Ha ezt mi 
tudjuk, akkor is megköti a kezünket az, amit a rendeletbe foglalunk. 
 
Molnár: Lehessen kivételt tenni. 
 
polg: Azért nincs ott határ, hogy ne azzal kössük meg a saját kezünket, hogy előre leszabályozzuk.  
 
vajai: A testület akkor tud méltányosan dönteni, ha nincs megkötés, ha leülünk és egymás között 
megbeszéljük, hogy ki hogyan jusson hozzá a tűzifához vagy éppen ne kapjon. 
 
polg: A jelenleg is érvényes rendelet hosszú évek tapasztalata alapján alakult ki.  
 
timi: De ha az mondjuk, hogy az egyik családnak bejön havi szinten 350.000 Ft, a másiknak 650-
700.00 Ft és mind a kettő megkapja ezt a tűzifát.  
 
polg: De amikor bejönnek a pályázatok, akkor mérlegelhetünk, hogy ne ugyanazt a tűzifamennyiséget 
kapja meg. De ha most megkötjük azzal a kezünket, hogy személyenként 85.000 Ft, akkor lehet, hogy 
olyan családnak nem tudunk adni, akinek adott esetben jobb a jövedelme, de éppen történt velük 
valami.  
 
molnár: Vajon 1 m3 fa segítség? Az olyan minimális mennyiség. Persze nem egyforma fűtési 
szokásaink vannak. Gondolom sokan vegyes tüzelést használnak. De akinek nincs más fűtési 
lehetősége – és azok nagyon sokan vannak a faluban –, ott azért törekedjünk arra, hogy észrevehető 
mennyiséget adjunk.  
 
polg: Én azt tapasztalom, hogy az 1 m3 is segítség az olyan családoknak, akik tényleg bajban vannak. 
Meg annak a kisnyugdíjasnak, aki egy helyiséget fűt és ott alszik meg főz. Tehát 1-2 m3-rel is nagyon 
sokat segítünk. Azt a réteget, aki meg nem szeretne saját magáról gondoskodni, azt azért nem 
szeretném arra rászoktatni, hogy az önkormányzat majd 4-5 m3 fával ellátja minden ősszel, mert az 
már a saját öngondoskodását gátolja. Ezért gondolom, hogy a nyugdíjasoknál kellene megemelni, 
akiknek már nincs lehetősége dolgozni, azt segíthessük, és ne azt, aki életerős fiatal, csak annyira 
nem töri magát.  
 
vajai: Általában nem annyi m3-t kapunk, mint amennyit szeretnénk, hogy mindenkinek jusson. A kapott 
mennyiséget kell elosztanunk. 
 
polg: Pontosítani szeretnék. Pénzben adják a támogatást. M3-enként 15.000 Ft + áfa-t adnak rá. A 
legjobb ár, amit kaptam 15.500 Ft + áfa. Idén 48 m3-re nyertünk támogatást. Úgy szoktuk véghezvinni 
ezt, hogy megrendeljük a fát, de csak akkor hozatjuk ki, amikor megvan a döntés és a házaknál 
rakatjuk le. Így nem kell akkor kétszer megmozgatni. Idén ez a 48 m3 lesz, amivel gazdálkodhatunk. 
Visszatérve a pályázathoz, abban különféle mutatókat néznek, hogy mennyi a rászoruló ember, de 
nem feltétlenül azoknak az embereknek kell kiosztani, ez csak egy arányszám, amivel a településnek 
a szociális helyzetét állapítják meg.  
 
molnár: Van nekünk saját lehetőségünk is, az erdőből való kitermelés. Ezzel tudnánk valamit 
érdemben segíteni? Vagy azt elviszi a Kultúrház fűtése? 
 
polg: Az a fa, amit letermelünk az a Kultúrház fűtését biztosítja. Másrészt, ha majd több lesz és marad, 
abból az önkormányzatnak bevétele is lehet, eladni is lehet majd. Várható, hogy túl fogja lépni a 
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Kultúrház fűtési igényét. De nem is gondolom, hogy 48 m3-nél több fát kellene adni, ez alól egy kivétel 
van. Például, ha kiosztjuk a fát decemberben és valaki február végén -10 fokban azt mondja, hogy 
neki nincs mivel fűteni, akkor kell, hogy adjunk neki fél m3 fát a Kultúrházra félretett fából. Nyilván az 
nem lehet, hogy valaki megfagyjon. De ez kis mennyiség, maximum 1-2 ilyen eset szokott lenni 
hidegebb teleken. Én a 48 m3-t nem emelném, pontosan azért, mert ez elég arra, hogy segítsünk, de 
az öngondoskodási motivációkat pedig ne rontsuk vele.  
 
Szandra: Nem tudom a törvény mennyire engedi, hogy az egy vagy kétgyerekes rászoruló 
családoknak is lehessen adni. 
 
jegyző: A feltételeket a képviselő testület szabja meg. Ha a testület úgy gondolja, akkor így kell 
módosítani. Ki élvez előnyt, a testületen múlik. 
 
polg: Ha a feltételek között a „3 gyermeket nevelő” helyett, csak „gyereket nevelő” lenne? Utána pedig 
előnyként jelenne meg, hogy minél több gyermeket nevelő.  
 
jegyző: Ez teljesen járható út. A jelenlegi rendeletnél az e) pont hangzik úgy, hogy 3 vagy annál több 
gyermeket nevel. Akkor ebből maradna az, hogy „gyermeket nevel”. Akkor a képviselő testület 
bölcsességére van bízva, hogy a beérkező pályázatok közül hogyan súlyoz.  
 
Timi: Ezt azért gondoljuk át, az ügyintézőre való tekintettel, hogy így biztosan többen fognak beadni 
pályázatot, hasonlóan az iskolakezdési támogatáshoz.  
 
polg: Legyen az, hogy az e) pontban „gyermeket nevel” szerepel, utána lenne egy olyan rész a 
feltételek után, hogy „előnyt élvez”. Akkor az emberek egy kicsit önkritikát gyakorolnak, hogy például 
egy gyerekkel és 500.000 Ft jövedelemmel nem adja be. 
 
Molnár: Igen, egy kis önkontrollnak is kellene lenni. A tavalyi feltételeket úgy érzem tudomásul vette 
mindenki, nem hallottam negatív visszhangot ezzel kapcsolatban.  
 
polg: Hosszú évek gyakorlata forrta ki ezt a verziót. 
 
Timi: Akkor a nyugdíjasoknál pedig emeljünk az összegen? 
 
polg: Azt gondolom, hogy emeljünk, igen.  
 
Timi: Mennyit javasolsz Eszter? 
 
polg: Egyedülállónál 130-140.000 Ft-ra felemelném, ahol ketten élnek ott pedig 90.000 Ft/főre. 
 
Vajai Ernő halimbai lakos: Mit jelent ez a 130.000 Ft? 
 
molnár: Havi nyugdíjat jelent. Csak ezen összeg alatt kaphat tűzifa segélyt a nyugdíjas.  
 
Vajai Ernő: Én 80.000 Ft-ot kapok. 
 
molnár: Akkor beadhatod nyugodtan.  
 
Vajai Ernő: De szégyen beadni. 
 
molnár: Sajnos sokan vannak így.  
 
Vajai: Nagyon sok idős ember van, aki szégyenli, hogy ilyen kevés nyugdíja van. Majdnem, hogy rá 
kellene beszélni őket, hogy adják be a kérelmet.  
 
polg: Akkor a kérdésem az lenne, hogy 90.000 Ft legyen, aki nem egyedül él és 130.000 vagy 
140.000 Ft legyen, aki egyedül él? 
 
Vajai: Igazából minimális különbség. 
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polg: Akkor legyen 140.000 Ft az egyedül élő nyugdíjas esetén. Felolvasnám a változtatott részt, hogy 
miről fogunk dönteni. „A rendelet alapján az önkormányzat vissza nem térítendő természetbeni 
támogatásként térítésmentes tűzifa támogatást állapíthat meg annak az igénylőnek, – és itt az a), b), 
c), d) pont változatlan marad – az e) pontba kerülve, aki gyermeket nevel. A g) pont után pedig még 
szerepelni fog, hogy előnyt élvez a kérelmek elbírálásánál, aki családjában 3 vagy több gyermeket 
nevel. A g) pontban ezen kívül a 70.000 Ft helyett 90.000 Ft szerepel, a 100.000 Ft helyett pedig 
140.000 Ft. Aki így egyetért a rendelettel, az kérem kézfeltartással jelezze.  
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal - egyhangúlag – az 
alábbi határozatot hozta: 

 
 

135/2020. (X.28.) KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT 
 

rendeletmód. 
 
 
3. 2020. évi belső ellenőrzési jelentés megtárgyalása 
 
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
polg: Szintén kiküldtük az anyagot. Kérdés, észrevétel van-e hozzá? 
 
vajai: Igazából mindent átbeszéltünk a munkamegbeszélésen. 
 
Kérdés, észrevétel nem merül fel, ezért Kovácsné Véber Eszter polgármester szavazásra teszi fel a 
határozati javaslatot. 
 
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal - egyhangúlag – az 
alábbi határozatot hozta: 

 
 

136/2020. (X.28.) KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT 
 

Halimba Község Önkormányzata képviselő-testülete a 
2019. évi belső ellenőri jelentést elfogadja. 

 
 
4. Csatlakozás a „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális fővárosa” program által gondozott 
regionális együttműködéshez, amely célja a programban biztosított pályázati lehetőségeken 
való részvétel, a programokhoz való csatlakozás feltételeinek biztosítása 
 
Előterjesztő: Kovácsné Véber Eszter polgármester 
 
polg: Erről szintén beszéltünk a munkamegbeszélésen. Van-e kérdés, észrevétel? Ha nincs, akkor aki 
egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 
 
Kérdés, észrevétel nem merül fel, ezért Kovácsné Véber Eszter polgármester szavazásra teszi fel a 
határozati javaslatot. 
 
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete 5 igen szavazattal - egyhangúlag – az 
alábbi határozatot hozta: 

 
 

137/2020. (X.28.) KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZAT 
 

Halimba Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a(z) 
„Csatlakozás a „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális fővárosa” 
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program által gondozott regionális együttműködéshez, amely célja a 
programban biztosított pályázati lehetőségeken való részvétel, a 
programokhoz való csatlakozás feltételeinek biztosítása” című 
előterjesztést, amely után az alábbi döntést hozza:  
 
Kinyilvánítja azon szándékát, hogy csatlakozni kíván az 
előterjesztésben bemutatott „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális 
fővárosa” elnevezésű programhoz. 
 
Tudomásul veszi, hogy a 2021., a 2022. és a 2023. években  
hozzájárulási díjat kell fizetnie a programhoz való csatlakozás 
ellentételezéseként. A hozzájárulás megfizetését mindhárom évben – 
azaz a 2021., 2022., és a 2023. évben is – vállalja a csatlakozási 
megállapodásban rögzített határidőig. 
 
Felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés mellékletét képező 
„Együttműködési megállapodás” aláírására.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy a hozzájárulási díjat évente legfeljebb 
550.000,- Ft-os keretösszegig tervezze be Halimba Község 
Önkormányzata 2021., 2022. és 2023. évi költségvetésébe. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: a szerződés aláírására azonnal, a hozzájárulási díjjal 
kapcsolatban a 2021., 2022. és 2023. évi költségvetés tervezése, a díj 
fizetésére 2021. 04. 30., 2022. 04. 30 és 2023. 04. 30. 

 
 
Kovácsné Véber Eszter jelzi, hogy a vegyes ügyeket zárt ülés keretében tárgyalja a képviselő testület. 
Megköszöni a lakosság részvételét és a képviselő testület nyilvános ülését 17:00 órakor bezárja. 
 
 
 
 
 

 
K.m.f. 

 
 
 
        …………………………………..                     ………………………………. 
              Kovácsné Véber Eszter                  dr. Németh Mária Anita   
                        polgármester                             jegyző 
     


